
Static Control Anti-Fatigue Mats meet ANSI/ESD S20.20 flooring required limit, and 
are tested per ANSI/ESD STM7.1 and ESD TR53. Due to their resistance range, 
these mats are able to remove electrostatic charges when they are grounded.

Static Control Anti-Fatigue Mats enable workers to stand comfortably for long 
periods while minimizing the fatigue associated with standing work. Manufactured 
from durable rubber, Anti-Fatigue Mats consist of a matrix of hollow cylinders that 
function like a spring when compressed. Mats are easy to install and can be used at 
assembly and manufacturing workstations, warehouse and shipping areas, medical 
laboratories and in field service.These mats provide a durable cushion that is 
designed to offer secure, stable footing and an energizing responsiveness.
Their structure provides a stable surface supported by rubber cells that soften 
in response to surface activity. These cells provide some of the most effective 
cushioning solutions because the Static Control Anti-Fatigue Mats get softer as 
compressed, not harder like products made of foam.
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Static Control Anti-Fatigue Mat

*Color, texture and thickness may vary between lots and mills.

Specifications and procedures subject to change without notice.

Specifications Typical Value Test Method

Size Standard: 3' x 5' (0.9 m x 1.5 m)

Thickness* 0.600ʺ (1.52 cm) with Beveled Edge

Durometer 46 Shore A

Composition SBR Rubber Polymers

Resistance: Surface to 
Ground Snap (Rtg)

Surface to Ground (Rtt)

< 1 x 105 ohms

< 2 x 105 ohms

ANSI/ESD STM7.1 and ESD TR53

ANSI/ESD STM7.1 and ESD TR53
General 

Cleaning Sweep, Vacuum or Damp Mop

Color* Black

Edges Solid Molded Rubber

Item Size

9900 3' x 5' (0.9 m x 1.5 m)

Made in the
United States of America

Mat at rest.

Mat under impact.

Mat when rebound.

9900 Includes:
1 3040 15' (4.6 m) Ground Cord

http://staticcontrol.descoindustries.com/
http://staticcontrol.descoindustries.com/SCSCatalog/Mats/Floor-Mats/9900/
http://staticcontrol.descoindustries.com/SCSCatalog/Mats/Mat-Accessories/GroundCordAccessories/3040/
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Данный компонент на территории Российской Федерации 

Вы можете приобрести в компании MosChip. 

    

   Для оперативного оформления запроса Вам необходимо перейти по данной ссылке: 

      http://moschip.ru/get-element 

   Вы  можете разместить у нас заказ  для любого Вашего  проекта, будь то 
серийное    производство  или  разработка единичного прибора.   
 
В нашем ассортименте представлены ведущие мировые производители активных и 
пассивных электронных компонентов.   
 
Нашей специализацией является поставка электронной компонентной базы 
двойного назначения, продукции таких производителей как XILINX, Intel 
(ex.ALTERA), Vicor, Microchip, Texas Instruments, Analog Devices, Mini-Circuits, 
Amphenol, Glenair. 
 
Сотрудничество с глобальными дистрибьюторами электронных компонентов, 
предоставляет возможность заказывать и получать с международных складов 
практически любой перечень компонентов в оптимальные для Вас сроки. 
 
На всех этапах разработки и производства наши партнеры могут получить 
квалифицированную поддержку опытных инженеров. 
 
Система менеджмента качества компании отвечает требованиям в соответствии с  
ГОСТ Р ИСО 9001, ГОСТ РВ 0015-002 и ЭС РД 009 
 
 

      

            Офис по работе с юридическими лицами: 
 

105318, г.Москва,  ул.Щербаковская д.3, офис 1107, 1118, ДЦ «Щербаковский» 
 
Телефон: +7 495 668-12-70 (многоканальный) 
 
Факс: +7 495 668-12-70 (доб.304) 
 
E-mail: info@moschip.ru 
 
Skype отдела продаж: 
moschip.ru 
moschip.ru_4 
              

moschip.ru_6 
moschip.ru_9 
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